
August, 2015. 
Folketingets Skatteudvalg 
 
Den 18/8 2015 fulgte jeg via ”Folketingets interne TV kanal” Skatteudvalgets åbne møde, hvor 
emnet var ”BoligJob ordningen”. Her blev værdien af den forventelige genindførte ordning 
debatteret, herunder ordningens økonomiske konsekvenser, antal sandsynlige nye 
arbejdspladser/eller mangel på samme, grøn omstilling m.m. 
Igen – igen og desværre, ikke et ord omkring de ca. 9000 andelsboligforeninger med ca. 200.000 
andelshavere, der fortsat udelukkes for deltagelse, i en formodentlig genindførelse af en ”atter” 
skævvredet BoligJob lovgivning! 
Jeg tillader mig at vedhæfte link fra artikel i Politiken den 29/7 2015! Artiklen medførte, at jeg 
samme dag fik lejlighed til, at fremkomme med kommentarer på DR1 nyhedsudsendelsen kl. 18.30 
http://politiken.dk/oekonomi/privatoekonomi/ECE2772827/900http://politiken.dk/oekonomi/pri
vatoekonomi/ECE2772827/9000-andelsforeninger-kan-gaa-glip-af-groent-haandvaerkerfradrag/0-
andelsforeninger-kan-gaa-glip-af-groent-haandvaerkerfradrag/ 
 
Når finansordfører Jacob Jensen (V) i Politikens fremragende artikel anfører citat:  
”Vi er nødt til at prioritere. Hvis man havde omfattet endnu flere mennesker, ville ordningen 
også blive udvandet, så længe man har den samme sum penge«, siger Jacob Jensen”! 
 
I min term, noget fordrejet sludder! Med god ret, kan jeg så hævde, at BoligJob ordningen, 
begrundet i Jacob Jensens udmeldte økonomiske udvanding, så kan/kunne ordningen eksempelvis 
lyde: ”Desværre ikke gældende for borgere, der har bopæl på Fyn”!  
Obs: Fyn blot benyttet, som eksempel! Selv er jeg født og opvokset på den skønne Ø Fyn! 
Måske mere retfærdigt, at udelukke benyttelse af BoligJob ordningen for fritidshuse med 
beliggenhed i Sverige, Norge, Tyskland m.fl. Findes der overhovedet belæg for, hvorvidt ordningen 
her, har kastet en eneste dansk arbejdsplads af sig???? Næppe! 
 
Over årene, har bestyrelsen i den andelsboligforening, hvor jeg er kasserer, rettet henvendelser til 
flere folketingspolitikere. Om ønskelig, kan navne liste fabrikeres. Stort set samtlige kontaktede 
politikere uanset partifarve, har ved tilbagemeldinger tilkendegivet, at der var (er stadig) en 
urimelig skævhed i BoligJob lovgivningen, set i relation til landets ca. 9000 private 
andelsboligforeninger!  
Venlige tilbagemeldinger, dog uden at det fornemmes, at der efterfølgende er sket en ”dyt”! 
Håber da, at jeg tager grueligt fejl? 
 
Så kære skatteudvalg: En lovgivning, der vel kunne være = ”En Ommer”! 
 
Imødeser da gerne en snarlig respons fra Skatteudvalget. 
 
Venlig hilsen 
Ole Vinsten  
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